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Unjárgga gielda 
Nesseby kommune  

Møteinnkalling 

 

Utvalg: Ovdagoddi/Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen, Nesseby rådhus 

Dato: 12.02.2015 

Tid: 08:30 
 

 

Forfall meldes snarest til Servicekontoret på tlf 40 44 05 00 eller e-post 

sentralbord@nesseby.kommune.no.  

 

Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 

 
 

Innkalling er sendt til:   

Navn Funksjon Representerer 

   

   

Knut Store 

Oddvar Betten 

Hanne Iversen 

Tor Gunnar Henriksen 

Jarle Andreassen 

Magnhild Mathisen 

Jan Hansen 

Ina Kristine Store 

Linn Jeanne Muotka 

Marit Kjerstad 

Tone Lise Roska 

Anja Noste  

Siv Annie Mathisen 

Torgeir Olsen 

Leder 

Nestleder 

Medlem 

Medlem 

Medlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

Varamedlem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Varangerbotn, 05. februar 2015   
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Saksnr Innhold 

PS 4/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 

PS 5/15 Referater 
RS 1/15 Søknad om flytting av eksisterende reingjerdetrase fra Seidafjellet til 

Cuolbma i Nesseby kommune 

RS 2/15 Rapport Forvaltning og skjøtsel Ceavccageađgi/Mortensnes 2011-2014 
RS 3/15 Ny poilcy for partnerskapet i NAV 

RS 4/15 Utbetaling av ekstraordinært utbytte 

RS 5/15 Søknad om fritak av kommunale avgifter for eiendommen gnr. 7, bnr. 17 
RS 6/15 Søknad om reduksjon av kommunale avgifter, gnr. 5, bnr. 64 

RS 7/15 Renovasjonsavgift for Mathis Nils Iversen 

RS 8/15 Selskapsavtale med Finnmark kommunerevisjon IKS 
PS 6/15 Søknad om punktfeste for hytte i Rasjokdalen 

PS 7/15 Varanger Næringssenter - Søknad om midler til prosjekt Varanger som 

natur og kulturpark 2014-2016 
PS 8/15 Finnmark kommunerevisjon IKS - Endringer i selskapsavtalen 

PS 9/15 Adresseringsprosjekt for Nesseby kommune - Vedtak om igangsettelse 

av prosjektet 
PS 10/15 Tjenesteavtale 4 mellom Nesseby kommune og Finnmarkssykehuset HF 

 

PS 11/15 

 

Tilstandsrapport for grunnskolen skoleåret 20013-20014  -  B-sak 

(legges frem i møtet 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PS 4/15 Godkjenning av innkalling og saksliste 
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PS 5/15 Referater 

RS 1/15 Søknad om flytting av eksisterende reingjerdetrase fra Seidafjellet til Cuolbma i Nesseby kommune 

RS 2/15 Rapport Forvaltning og skjøtsel Ceavccageađgi/Mortensnes 2011-2014 

RS 3/15 Ny poilcy for partnerskapet i NAV 

RS 4/15 Utbetaling av ekstraordinært utbytte 

RS 5/15 Søknad om fritak av kommunale avgifter for eiendommen gnr. 7, bnr. 17 

RS 6/15 Søknad om reduksjon av kommunale avgifter, gnr. 5, bnr. 64 

RS 7/15 Renovasjonsavgift for Mathis Nils Iversen 

RS 8/15 Selskapsavtale med Finnmark kommunerevisjon IKS 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Plan,- Utvikling- og Stab 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

22.01.2015 

2014/863-0 / 

L33 

  Oddleif Nilsen 

40 44 05 27 

oddleif.nilsen@nesseby.k

ommune.no 

 
 

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 6/15 12.02.2015 

   

   

   

   

   

Søknad om punktfeste for hytte i Rasjokdalen 

Rådmannens innstilling 

 

Vedtak i F-sak 64/13 av 05.09.13 oppheves. 

 

Det innvilges punktfeste for eksisterende hytte i Rasjokdalen, jfr. Pbl. § 20-1, tiltak som krever 

søknad og tillatelse 

 

Begrunnelse: 

Hytta ble satt opp i 1968 og Nesseby kommunes generalplan med vedtekter ble vedtatt i 1978. 

Hytta er dermed lovlig etablert i forholdet til kommunen.  Grunneier, Finnmarkseiendommen 

har søkt om punktfeste for hytta. 

 

Arealet der hytta ligger er avsatt til LNF-område.  Iflg. plan- og bygningsloven § 26-1 kan det i 

utgangspunktet ikke opprettes ny festegrunn som strider mot kommunens planer.  Hytta har i 

perioden 1968 - 2000 i hovedsak blitt benyttet til fritidsformål og opprettelse av punktfeste kan 

allikevel skje dersom eiendommen skal benyttes til samme formål som tidligere, såkalt fradeling 

til uendret bruk. Jfr. Sivilombudsmannens uttalelse 

 
 

 

Bakgrunn for saken 

Fefo søkte i 2011, på vegne av Arild Wiltmann Kero m/flere, punktfeste for eksisterende hytte 

(bygget i 1968) i Rasjokdalen.  Nesseby kommune besluttet at søknaden skulle behandles som 

en søknad om dispensasjon fra kommunens arealdel, der arealet var avsatt til landbruks-, natur 

og friluftsformål - (LNF-formål).  Formannskapet behandlet søknaden 5. sept. 2013 og avslo 

søknaden, bl.a. med bakgrunn i uttalelser fra reindriften og Fylkesmannen. 

 

Fylkesmannen i Finnmark stadfestet 3. mars 2014 kommunens avslag. 
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Hytteierne klaget saken inn for sivilombudsmannen med bakgrunn i at søknaden gjaldt søknad 

om punktfeste og ikke søknad om dispensasjon fra arealplanen.   

 

Sivilombudsmannen sier følgende om saken og saksbehandlingen: 

 

«I denne saken har grunneier søkt om opprettelse av punktfeste for en eksisterende hytte. 

Opprettelse av eiendom og endring av eiendom er søknadspliktige tiltak etter plan- og 

bygningsloven av 27. juni 2008 (pbl) § 20-1 første ledd bokstav med mer.  Pbl § 26-1 første 

punktum fastslår at opprettelse av eiendom, herunder opprettelse av ny festegrunn, og endring 

av eiendom må ikke gjøres på en slik måte at det oppstår forhold som strider mot denne lov, 

forskrift eller plan».  Spørsmålet er om det «oppstår forhold som strider mot» LNF-områdeet i 

kommuneplanens arealdel ved opprettelse av punktfeste for den eksisterende hytta, slik at 

tiltaket fordrer dispensasjon. 

 

Grunneier og hytteeiere har gjentatt ganger- herunder i søknaden og i klagen til fylkesmannen – 

fastholdt at tiltaket går klar av pbl. § 26-1 første punktum etter den såkalte læren om fradeling 

til uendret bruk.  Kommunen og fylkesmannen synes ikke eksplisitt å ha tatt stilling til dette i 

vedtakene, men har lagt til grunn at tiltaket fordrer dispensasjon. 

 

Dispensasjon krever etter loven en grunngitt søknad om dispensasjon, jfr. Pbl § 19-1.  Se for 

eksempel ombudsmannens uttalelse SOM-2011-2256 med videre henvisninger.  En slik søknad 

foreligger ikke.  Hytteeierne har gitt uttrykk for at søknaden om tillatelse til punktfeste ikke skal 

forstås som en søknad om dispensasjon.  I et slikt tilfelle må bygningsmyndighetene behandle 

søknaden om tillatelse til punktfeste og eventuelt avslå søknaden dersom de kommer til at 

dispensasjon er nødvendig. 

 

Etter ombudsmannens syn bør derfor fylkesmannen vurdere om vedtaket skal oppheves og saken 

sendes tilbake for fornyet behandling. 

 

Til støtte for den fornyede behandlingen finner ombudsmannen grunn til å peke på at det følger 

av pbl. § 26-1 at det i utgangspunktet ikke kan opprettes ny festegrunn til et formål som er i strid 

med gjeldende arealplan.  Opprettelse kan likevel skje der den fradelte eiendommen skal 

benyttes til samme formål som tidligere, såkalt fradeling til uendret bruk, se bl.a. dom fra 

Borgarting lagmannsrett 17. sept. 1999. (LB-1999-129). 

 

At det ikke kan nektes fradeling til uendret bruk, er fulgt opp i praksis fra forvaltningen og 

ombudsmannen.  Avgjørende for om en søknad om fradeling til uendret bruk skal innvilges, er 

bl.a. om den faktiske bruken opprinnelig ble lovlig etablert.  Ombudsmannen viser her til 

forvaltningen utredningsplikt i forvaltningsloven 10. februar 1967 fvl. § 17 første ledd første 

punktum.  For øvrig kan den private parten også ha et visst ansvar for selv å legge frem 

opplysninger som er i hans egen favør, eller som han selv står klart nærmest til å bringe på det 

rene» 

 

Med bakgrunn i Sivilombudsmannens vurdering har Fylkesmannen opphevet sitt sitt eget vedtak 

og kommunens vedtak som ugyldig.  Ugyldighetsgrunnen er feil ved rettsanvendelsen, dvs. at en 

ikke har vurdert om den fradelte eiendommen skal benyttes til samme formål som tidligere, 

såkalt fradeling til uendret bruk. 

Vurderinger 

Som det fremkommer i sivilombudsmannens vurdering er det to spørsmål kommunen må ta 

stilling til: 
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- er den faktiske bruken opprinnelig lovlig etablert,  

- om en fradeling og punktfeste vil medføre endret bruk. 

 

Dersom en konkluderer med at bruken er lovlig etablert og en fradeling ikke vil medføre endret 

bruk, kan fradeling og punktfeste innvilges. 

 

Hytta ble satt opp i -68, og selv om tidligere grunnforvalter Finnmark Jordsalgskontor ga pålegg 

om fjerning av hytta, ønsker nåværende grunneier Finnmarkseiendommen å legalisere forholdet 

og opprette punktfeste på hytta.  Nesseby kommunes generalplan m/vedtekter ble først vedtatt i 

1978.   

 

Dette betyr at i forholdet til kommunen var hytta lovlig etablert. 

 

Når det gjelder hvorvidt fradeling og punktfeste vil føre til endret bruk, kan det anføres at hytta 

har vært benyttet både av reindriften i forbindelse med gjerdebygging og til 

nærings/fritidsformål fram til ca. år 2000.  Etter den tid har hytta ikke vært i bruk.   

 

Arild Wiltmann Kero søkte i -99 om punktfeste for næringshytte i forbindelse med sauedrift.    

Søknaden fra 1999 ble sendt ut på høring, men aldri sluttbehandlet til tross for purringer fra 

Finnmarkseiendommen. 

I forbindelse med søknaden redegjorde Arild Wiltmann Kero for bruken av hytta.  Han skriver 

at fra 1967 ble hytta brukt i forbindelse med jakt på elg, rype og rev samt sanking av bær.  Han 

nevner også at så å si alle elgjaktlag har benyttet hytta. 

 

I 2008 skriver Finnmarkseiendommen at de ønsker å legalisere forholdet og ber om at det 

opprettes punktfeste for næringshytte. 

 

I og med at hytta har vært i bruk både i næring og til fritidsformål samt at hytta ikke har vært 

benyttet siden ca. år 2000, er rådmannen noe usikker på om fradeling faller inn under prinsippet 

om uendret bruk.  En vil allikevel, med bakgrunn i at hytta tidligere, i hovedsak har vært 

benyttet til fritidsformål, foreslå at søknaden om fradeling og punktfeste innvilges. 

 

En vil imidlertid også fremme et alternativt forslag til vedtak. 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

Reindriftsadministrasjonen har gått imot at det gis punktfeste for hytta.  Vedtaket begrunnes 

med at dette vil føre til skade og ulemper ved at reinen sannsynligvis trekker seg bort fra viktige 

beite og oppsamlingsområder som næringen er avhengig av. 

 
Reindbeitedistr. 5/6 skriver følgende, « har alltid stilt krav om at hytta må rives, selv da en av distriktets 

aktive reindriftsutøvere sto som søker.  Dette fordi området er et av de viktigste områdene i distriktets da 

det er oppsamlingsområde for mellom 10000 og 11000 reinsdyr før flytting til vinterbeitene og 

reinsdyrene oppholder seg der i lange perioder før inntak i Seidafjellgjerdet, noe som gjøres ved flytting 

fra sommer/høstbeiter og til vinterbeitene. I juli og i august er også dette området verdifullt som beiter på 

grunn av grøntbeiteene og soppveksten der. Det må være ro i dette området i denne perioden som kan 

vare fra oktober og av og til langt ut over nyåret» 

  

Dersom det opprettes punktfeste for hytta, kan hytteeierne få innvilget dispensasjon til å 

transportere bagasje mellom bilveg og hytte.  Det vil sannsynligvis føre til økt trafikk og 

aktivitet i området.  Hvorvidt dette kan kommer i motsetning til prinsippet om uendret bruk, 

anser en som tvilsomt. 
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Alternativt forslag til vedtak: 

 

Søknad om punktfeste for eksisterende hytte i Rasjokdalen avslås. 

 

Begrunnelse: 

Hytta ligger i område avsatt til landbruks-, natur og friluftsformål og fordrer dispensasjon fra 

arealplanen.  Hytta har vært benyttet både som næringshytte og til friluftsformål samt vært 

ubenyttet/ubeboelig siden år 2000.  En anser dermed ikke at prinsippet om fradeling til uendret 

bruk kan anvendes i dette tilfellet og søknaden må behandle som en dispensasjonssak,  

jfr. Pbl § 19-1.  

 

 

 

 

 

 



Side 8 av 20 

 

 

 

Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Plan,- Utvikling- og Stab 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

05.11.2014 

2014/861-2 / 

223 

  Odd Arne Dikkanen 

40 44 05 42 

odd-

arne.dikkanen@nesseby.k

ommune.no 

 

 

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 74/14 17.11.2014 

Ovdagoddi/Formannskapet 7/15 12.02.2015 

   

   

   

   

 

 

Ny behandling - Varanger Næringssenter - Søknad om midler til prosjekt Saksprotokoll i 

Ovdagoddi/Formannskapet - 17.11.2014  

Behandling: 

 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 

 

 

Formannskapets vedtak lyder som følger: 

 

Nesseby kommune takker for innbydelsen til deltakelse i prosjektet «Varanger som natur- og kulturpark» 

På bakgrunn av usikkerhet i forhold til tilførsel av midler til regional utvikling til næringsfondet, ønsker kommunen 

ikke å binde opp ytterligere 75 000,- av disse midlene til prosjektet. 

Med bakgrunn i dette ønsker vi ikke å inngå i det ovennevnte prosjekt. 

 

 

 

 

 

Varanger som natur og kulturpark 2014-2016 

Rådmannens innstilling 

1. Nesseby kommune takker ja til deltakelse i prosjektet «Varanger som natur- og 

kulturpark» fra og med 2015 til og med 2016 

2. Kostnaden for deltakelse i prosjektet skal ikke overstige kr. 37 500,- pr. år. 

3. Kostnaden dekkes over konto 1.24.435.147056.325.000 – Ordinært næringsfond 

4. Forutsetningen for at vi gir tilskuddet er at vi får en plass i styringsgruppa for prosjektet. 

5. Kostnader kan utbetales mot årsrapport hvor godkjent prosjektregnskap fremgår. 

6. Nesseby kommune forbeholder seg retten til å gå ut av prosjektet hvis vi ser at deltakelse 

ikke er formålstjenlig for oss. 
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Bakgrunn for saken 

Varanger næringssenter har i søknad av 30.09.14 søkt om støtte til prosjektet Varanger som 

natur- og kulturpark. 

 

Det søkes om støtte på kr. 37 500,- pr år i perioden 2015 – 2016 – Totalt kr. 75 000,- 

 

Ny behandling av søknaden – Nye saksopplysninger: 

Saken ble behandlet av formannskapet i møte den 17.11.14, som sak 74/14. 

Etter denne behandlingen ga Varanger næringssenter (VNS) tilbakemelding om at det var en 

misforståelse i forhold til beløpet som var omsøkt.  

Saksbehandler forsto av søknaden at det ble søkt om kr. 75 000,- pr. år, mens de faktisk søkte 

om kr. 37 500,- pr. år, og da 75 000,- for hele prosjektperioden. 

De har også fått del finansiering fra de andre kommunene (Båtsfjord, Vadsø og Vardø), og 

mangler da kun finansiering fra Nesseby kommune. 

De har også fått finansiering av prosjektet fra KMD på kr. 500 000,-, og en av forutsetningene 

for denne finansieringen var at samtlige av de fire kommunene da måtte gå inn med en del 

finansiering av prosjektet, noe de tre andre kommunene altså har gjort. 

 

I tillegg til dette har VNS opplyst at de ikke har igangsatt prosjektet før de har fått 

finansieringen på plass. 

De har benyttet de resterende av midlene som var igjen etter Varanger-prosjektet for å 

gjennomføre forprosjektet. 

 

Vi har også hatt et møte med VNS vedr. prosjektet, hvor vi diskuterte dette grundig. 

Vår tilbakemelding til var at formålet med prosjektet, og målet for prosjektet er for svakt, og 

prosjektet må derfor klargjøre bedre hvilke mål de ønsker å oppnå, og hvilken gevinst vi skal 

kunne hente ut av dette. Dette fikk vi en positiv tilbakemelding på, og vi forutsetter da at VNS 

kommer med en ny prosjektbeskrivelse hvor dette fremgår klarere. 

 

Ut over dette er det ikke gjort endringer i saksbehandlingen, men beløp er rettet opp. 

 

Vurderinger 

Nesseby kommune var med i samarbeidet VVV-prosjektet, som var et prosjekt i 

hovedprogrammet Naturarven som verdiskaper i regi av Direktoratet for Naturforvaltning. 

Prosjektperioden var fra 2009 – 2013, og hovedformålet var å tilrettelegge for at nasjonalparken 

med tilliggende områder på Varangerhalvøya kan bruks til lokal verdiskapning, hovedsakelig 

innenfor reiseliv. 

 

Prosjektet Varanger som natur- og kulturpark har som formål å få etablert en regionalpark. 

En regionalpark er et definert landskaps- og identitetsområde, og har som formål å få til økt 

samarbeid om ivaretakelse og videreutvikling av natur- og kulturverden. Det økte samarbeidet 

skal styre næringsmuligheter, attraktiviteten og bolyst for på den måten å skape et levende 

lokalsamfunn i bygder og bynære områder. 

 

En regionalpark er også en modell for å bruke landskap som er verna eller har særlig verdi som 

utviklingsfaktor. Det gir et annet perspektiv på å ivareta den viktige kultur- og naturverdien som 

en integrert del av den langsiktige regionale utviklinga i området, i stedet for det konfliktfylte 

naturvernet. 



Side 10 av 20 

 

Til søknaden: 

Det søkes om kr. 37 500,- pr. år for 2015 – 2016. 

Det må stilles spørsmål ved om et slikt samarbeid vil være til nytte for Nesseby kommune. 

Med tanke på tidligere erfaringer, er dette spørsmålet betimelig og noe som bør avklares på et 

overordnet nivå før Nesseby kommune velger å binde opp næringsfondet for deltakelse i 

prosjektet. 

I tillegg kommer usikkerheten i forhold til hvor mye vi får tilført næringsfondet fremover. Vi 

fikk i 2013 tilført kr. 1 250 000,-, mens vi i 2014 fikk kr. 650 000,-, altså en halvering av 

tidligere. Av dette er allerede kr. 200 000,- bundet opp mot deltakelse i Indre Finnmark 

utviklingsselskap, noe som betyr at vi i praksis kun har kr. 450 000,- til utviklingsarbeid via 

RUP-midlene. 

Dette skal dekke tilskudd til nye etableringer, tilrettelegging av infrastruktur for 

næringsutvikling m.m. og det sier seg da selv at en ytterligere binding i forhold til disse midlene 

bør vurderes svært nøye. 

 

Nesseby kommune har ikke blitt invitert til å være med på å planlegge prosjektet i det hele tatt 

før prosjektet er igangsatt, så vi vet svært lite om hva som inngår i prosjektet ut over det som 

fremkommer i søknaden. For at det skal være interessant for kommunen å delta i prosjekter, så 

bør vi også være med på planleggingsprosessen før vi blir invitert til å være med på 

finansieringen. 

Det søkes også om midler for deltakelse i 2014. Når søknaden da fremmes 30.09.14 så har 

derfor Nesseby kommune ikke kunnet være med på å forme og styre prosjektet, så om vi skulle 

velge å gå inn i dette så må 2014 uansett utgå.  

Retningslinjenes §3 pkt. D sier følgende; 

«Det gis ikke støtte til utgifter påløpt før søknaden er registrert mottatt i Nesseby kommune.» 

 

I tillegg til dette er det kun en svært liten del av nasjonalparken/landskapsvernområdet som 

ligger i Nesseby kommune. Dette skulle tilsi at våre kostnader for deltakelse i prosjektet burde 

være i tråd med hvor stor andel av den planlagte regionalparken vi vil kunne ha nytte av. 

 

Med bakgrunn i dette foreslås søknaden derfor avslått. 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

Nesseby kommune takker for innbydelsen til deltakelse i prosjektet «Varanger som natur- og 

kulturpark» 

På bakgrunn av usikkerhet i forhold til tilførsel av midler til regional utvikling til næringsfondet, 

ønsker kommunen ikke å binde opp ytterligere 75 000,- av disse midlene til prosjektet. 

Med bakgrunn i dette ønsker vi ikke å inngå i det ovennevnte prosjekt. 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Plan,- Utvikling- og Stab 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

27.01.2015 

2014/917-0 / 

026 

  Britt Inger Olsen 

40 44 05 04 

britt-

inger.olsen@nesseby.kom

mune.no 

 

 

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 8/15 12.02.2015 

Gielddastivra/Kommunestyret   

   

   

   

   

 

Vedlegg:   - Gjeldende selskapsavtale 

og utkast til ny avtale 

 

 

Finnmark kommunerevisjon IKS - Endringer i selskapsavtalen 

Rådmannens innstilling 

 

Kommunestyret i Nesseby slutter seg til representantskapets vedtak som lyder slik: 

 

1. I selskapsavtalens §1 tilføyes følgende formulering til; «Selskapet har sitt hovedkontor i Vadsø kommune.  

2. Følgende formulering føyes til §7;  «Regnskap skal føres etter bedriftsøkonomiske regnskapsprinsipper og 

fastsettes av representantskapet.» 

 

 

 
 

 

 

Bakgrunn for saken 

 

Finnmark kommunerevisjon IKS har behov for å gjøre et par endringer i selskapsavtalen.  Det innebærer at alle 

eierne må behandle saken. 

 

Representantskapet behandlet i møte den 5. november 2014 sak om «Endringer i selskapsavtalen», der det ble fattet 

enstemmig vedtak. 

 

Det er leid nye lokaler hos Vardø kommune til de tre ansatte.  Flytting av hovedkontoret innebærer derfor kun at 

selskapets adresse endres til Vadsø hvor den daglige ledelsen holder til. 
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Vurderinger 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Plan,- Utvikling- og Stab 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

03.02.2015 

2015/110-0 /  

  Odd Arne Dikkanen 

40 44 05 42 

odd-

arne.dikkanen@nesseby.k

ommune.no 

 

 

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 9/15 12.02.2015 

Gielddastivra/Kommunestyret   

   

   

   

   

 

Link til lover, forskrifter og dokumenter i saken: 

Matrikkelloven 

Matrikkelforskriften 

Adresseveileder 

Prosjektet «Vegadresser til hele norge» fastsatt av Statens kartverk 

Adresseringsprosjekt for Nesseby kommune - Vedtak om igangsettelse av prosjektet 

Rådmannens innstilling 

Formannskapet innstiller overfor kommunestyret: 

1. Kommunestyret i Nesseby vedtar å igangsette Adresseringsprosjektet for Nesseby 

kommune 

2. Kommunestyret i Nesseby vedtar den fremlagte Lokal adresseforskrift for Nesseby 

kommune 

3. Følgende personer inngår i arbeidsgruppa: 

a. Odd-Arne Dikkanen, som prosjektleder 

b. Rådmannen utpeker to medlemmer til gruppa 
 

 

Bakgrunn for saken 

Statens kartverk fikk i 2009 ansvaret for å se til at alle kommuner i Norge har vedtatte og 

godkjente vei- og stedsadresser. 

Med bakgrunn i dette satte de i 2010 i gang prosjektet «Vegadresser til hele Norge», som hadde 

følgende målsetting: 

«Målet er at hele Norge skal ha en vegadresse ved inngangen til 2015, både hus, hytter og 

andre bygninger og eiendommer.» 

https://lovdata.no/dokument/NL/lov/2005-06-17-101
https://lovdata.no/dokument/SF/forskrift/2009-06-26-864
http://www.kartverket.no/Eiendom-og-areal/Matrikkelen/Adresser/Kommunen-som-adressemyndighet/adresseveilederen/
http://www.kartverket.no/Eiendom-og-areal/Matrikkelen/Adresser/Vegadresse/Vegadresser-til-hele-Norge/
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Vurderinger 

Matrikkelloven §21 sier følgende: 

«§ 21.Fastsetjing av offisiell adresse 

Kommunen fastset offisiell adresse. Før kommunen gjer endeleg vedtak om offisiell adresse, 

skal dei som vedtaket får verknad for, få høve til å uttale seg. 

Departementet kan i forskrift gi nærare reglar om utforming, tildeling, endring og skilting av 

offisiell adresse, og om kommunen sitt høve til å fastsetje utfyllande lokale forskrifter.» 

 

Dette betyr at det er kommunen som er offisiell adressemyndighet, og har dermed ansvaret for at 

adressering er i henhold til gjeldende lovverk. 

Gjeldende lovverk er Lov om eigedomsregistrering (Matrikkellova) nr. 101 av17.06.2010, og 

Forskrift om eiendomsregistrering (Matrikkelforskriften) nr. 864 av 26.06.2009. 

 

Med bakgrunn i dette lovverket ble det i 2009 vedtatt at kommunene skal gjennomføre 

adressering av samtlige bygg i kommunen, også i hyttefelt, i henhold til gjeldende standard. 

Dette skal være gjort innen 31.12.2014. 

Nesseby kommune er imidlertid ikke kommet i gang med dette prosjektet, og har derfor et stort 

etterslep som her må hentes inn, noe som krever at vi har sterkt fokus på å få det ferdig. Dette 

vil kreve at det frigjøres ressurser til at administrasjonen kan ha nødvendig tid til å foreta det 

arbeidet som kreves. 

 

Prosjektplanen er som følger: 

Nr. Tiltak Ansvarlig Tid (t.o.m) 

1 Politisk vedtak Kommunestyret 12.03.15 

2 Parsellering og laging av 

skiltplan 

Plan- og utvikling April 2015 

3 Vegnavnarbeid Arbeidsgruppa/Kultur/Isak 

Sabasenteret/lag og 

foreninger 

mai 2015 

4 Høring Arbeidsgruppa Mai 2015 

5 Feilretting/kvalitetssikring 

av data 

Arbeidsgruppa/Isak Saba 

senteret 

Juni 2015 

6 Politisk vedtak om 

vegnavn og stedsnavn 

Kommunestyret 15.10.15 

7 Tildeling av adr.nummer 

og utsendelse av vedtak 

Plan- og utvikling Okt/Nov 

2015 

8 Skilting Plan- og utvikling 

(uteseksjonen) 

Sommeren 

2016 

 

Til tiltakene: 

1. Kommunestyret må fatte vedtak om igangsetting, vedta lokal adresseforskrift for 

Nesseby kommune og finansiering av prosjektet, oppnevne administrativ arbeidsgruppe. 

I denne gruppen er det viktig at en fra ledelsen inngår slik at prosjektet forankres der. 

 

2. Plan- og utvikling (hvor også uteseksjonen inngår) foretar en oppdeling av kommunen i 

parseller, hvor det bestemmes om det skal foretas områdeadressering eller om det skal 

opprettes veinavn. 

 

http://lovdata.no/lov/2005-06-17-101/§21
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3. Det inviteres til innspill til veinavn/stedsnavn, og arbeidsgruppa i samarbeid med kultur 

og Isak Saba senteret foretar en sortering og velger forslag til veinavn/stedsnavn før 

forslagene sendes ut til høring (tiltak 4) 

 

4. Forslag til veinavn/stedsnavn sendes ut til hver enkelt husstand for høring. Det er 

nødvendig at hver husstand får muligheten til å komme med innspill til navneforslagene 

ettersom alle blir berørt av saken, og dermed vil være en sakspart. 

 

5. Arbeidsgruppa og Isak Saba senteret går igjennom innkomne innspill etter høringen, og 

sammenfatter et forslag til politisk vedtak om vei- og stedsnavn. Det er her viktig at det 

endelige forslag til vei- og stedsnavn er i henhold til språkloven og stedsnavnloven før 

det fremmes til politisk behandling. 

 

6. Kommunestyret realitetsbehandler saken, og avsetter midler til innkjøp av nødvendige 

skilt og skiltmateriell samt husnummer. Oversikten over dette vil bli klart i forbindelse 

med prosjektet. 

 

7. Plan- og utvikling utsteder adressenummer til hver enkelt husstand og sender ut vedtak 

om adresseendring og nummerering (skilt/nummer) til husstandene i kommunen.  

 

8. Plan- og utvikling v/uteseksjonen foretar skilting av veier og stedsnavn. Det må da settes 

opp navneskilt i veier/gater og på de vedtatte stedsnavn. Hus- og hytteeiere har da 

ansvaret for å sette opp nummerskilt på sine respektive hus, hytter og andre bygninger. 

 

Økonomi 

Som det fremgår av prosjektplanen er dette et stort og kostbart prosjekt, og dette vil kreve at de 

som er med i arbeidsgruppen får tid og ressurser til å ha nødvendig fokus på å gjennomføre 

dette. Det vil også være behov for kursing på områder hvor vi i dag ikke besitter nødvendig 

kompetanse. 

I tillegg til dette vil det komme kostnader til gjennomføring av tiltakene som er nødvendig for at 

prosjektet skal kunne gjennomføres, og da spesielt skilting. Her vil det inngå kostnader til 

innkjøp av materiell, graving, og montering av skilt. Mengder og behov vil bli avklart i 

forbindelse med prosjektet. 

Dette må i utgangspunktet finansieres av Nesseby kommune, men det kan være mulig å søke om 

tilbakeholdte skjønnsmidler fra Fylkesmannen i Finnmark. 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 

Ingen 
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Lokal adresseforskrift for 

Nesseby kommune 
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Vedtatt av kommunestyret xx.xx.xxxx 

 

 

Forskrift for navnsetting, adressering og adresseforvaltning i Nesseby kommune, Finnmark 

fylke 

  
Hjemmel: Fastsatt av Nesseby kommunestyre 04. mars 2015 med hjemmel i lov 17. juni 2005 
nr. 101 om eigedomsregistrering (matrikkelloven) § 21, jf. forskrift 26. juni 2009 nr. 864 om 
eiendomsregistrering (matrikkelforskriften) § 59 og lov 18. mai 1990 nr. 11 om stadnavn 
  

§ 1. Adressemyndighet  

Plan- og utviklingsavdelingen er kommunens adressemyndighet. Adressemyndigheten har ansvar 

for at adresseforvaltningen i kommunen skjer etter reglene i matrikkelloven og tilhørende forskrift.  

Adressemyndigheten deler inn kommunens veinett i adresseparseller som saksforberedende arbeid 

for tildeling av offisiell adresse i form av adressenavn og - nummer.  

 

§ 2. Navnemyndighet  

Plan- og utviklingsavdelingen er kommunens navnemyndighet.  

Navnemyndigheten utnevner et stedsnavnutvalg som har forslagsrett og innstillingsmyndighet for 

navnsetting og skrivemåten av stedsnavn/adressenavn etter reglene i lov om stadnavn. 

Navnemyndigheten er også ansvarlig for å avgi uttalelse på kommunens vegne om skrivemåten av 

stedsnavn/adressenavn som kommunen ikke har vedtaksretten for.  

 

§ 3. Offisiell adresse  

Med offisiell adresse menes:  

a) Vegadresse angitt med vegnavn, adressenummer (husnummer) og eventuell bokstav,  

eller:  

b) Matrikkeladresse, angitt med gårdsnummer, bruksnummer og eventuelt festenummer og/eller 

undernummer, med tilhørende matrikkeladressenavn.  

Til offisiell adresse kan òg medhøre et bruksenhetsnummer (bolignummer) og/eller 

adressetilleggsnavn.  

Statens kartverks ”Adresseveileder” legges til grunn for tildeling av offisiell adresse.  

 

§ 4. Skilting, plassering, materiale og utførelse  

Adressenummerskilt skal så vidt mulig plasseres i 2,5 meters høyde godt synlig ved inngangsdør.  

Der det er vanskelig å se skilt fra vegen, skal adressenummerskilt også settes opp på port eller 

særskilt stolpe i gjerdelinjen ved innkjørselen.  

Adressenummerskilt og henvisningsskilt skal være av aluminium eller annet rustfritt materiale. 

Adressenummerskiltene skal ha svarte tall på hvit bunn. Andre skilttyper kan, etter godkjenning  

av adressemyndigheten, benyttes. Slike skilt må også være av varig materiale, ha tydelige tall og 

tilfredsstillende kontrast mot bakgrunnen.  

 

§ 5. Klageadgang  

Tildeling eller endring av adresse kan påklages i henhold til matrikkellova § 46. 

  

§ 6. Ikrafttreden  

Disse bestemmelsene trer i kraft etter endelig vedtak i Nesseby kommunestyre og lovlig 

kunngjøring. 
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Unjárgga gielda/ 

Nesseby kommune 
Pleie- og omsorgstjenesten 

Áššedieđut/Saksframlegg 

Beaivi/Dato 

Čuj./Referanse 

30.01.2015 

2015/82-0 / 

H12 

  Lene Johnsen Bergmo 

40 44 06 40 

lene.bergmo@nesseby.ko

mmune.no 

 
 

Lávdegoddi/Utvalg 
Čoahkkináššenr/Møtesaksnr Čoahkkinbeaivi/Møtedato 

Ovdagoddi/Formannskapet 10/15 12.02.2015 

Gielddastivra/Kommunestyret   

   

   

   

   

Tjenesteavtale 4, herunder opprettelse av Øyeblikkelig hjelp døgnopphold (KAD), mellom 

Nesseby kommune og Finnmarkssykehuset HF 

Administrasjonens innstilling 
 
Forslag til vedtak: 
1. Kommunestyret godkjenner tjenesteavtale 4 som er framforhandlet mellom 
kommunen og Finnmarkssykehuset HF. I Tjenesteavtale 4 er det også knytet opp hvordan Nesseby 
kommune skal organisere sitt døgntilbud om øyeblikkelig hjelp etter modell 2 ”tilpasset modell”.  
2. Vedlagte søknad om tilskudd til etablering og drift av øyeblikkelig hjelp, døgnopphold i kommunen 
vedtas.  
3. Kommunestyrer vedtar følgende fullmakt til å forvalte avtalene: 

a. Rådmannen signerer tjenesteavtalene. 
b. Rådmannen har fullmakt til å framforhandle og godkjenne endringer i tjenesteavtalene 
Dersom det oppstår behov i avtaleperioden og partene er enige i disse. 

 
 

 

 

Bakgrunn for saken 

Godkjenning av tjenesteavtale mellom Nesseby kommune og Finnmarkssykehuset HF 
 
Samhandlingsreformens formål 
Samhandlingsreformen trådde i kraft 01.01.12. Reformens formål er større satsing på helsefremmende, 
og forebyggende tiltak og redusert behov for vekst i spesialisthelsetjenesten. Målet skal nås ved at 
kommunale helse- og omsorgstjenester skal videreutvikles og spesialisthelsetjenesten skal ”spisses”. 
Pasientene og brukere skal få bedre koordinerte og sammenhengende helse- og omsorgstjenester. Rett 
behandling, på rett nivå, til rett tid er hovedsatsingen. For kommunene er oppdraget å styrke de 
Kommunale tiltakene før og etter behandling i spesialisthelsetjenesten. 
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De viktigste virkemidlene er omlegging av finansieringsordningene, nytt lovverk og lovfestede 
samarbeidsavtaler mellom helseforetak og kommunene. Denne saken omhandler de lovfestede 
samarbeidsavtalene mellom kommunen og Helse Finnmark HF (HF). 
 
Nye lover og forskrifter 
Stortinget vedtok 24. juni 2011 Stortinget: 

Lov om folkehelsearbeid, (folkehelseloven) trådte i kraft fra 01 01 2012 

Lov om kommunale helse- og omsorgstjenester m.m., (helse- og omsorgstjenesteloven) trådte i 
kraft fra 01 01 2012 

Nasjonal helse- og omsorgsplan 
De nye lovene fører til endringer i en rekke andre lover og forskrifter, bla. i Lov om 
spesialisthelsetjeneste, Lov om helsepersonell og Lov om helseforetak. 
 
Lovkrav om samarbeidsavtaler 
Lov om kommunale helse- og omsorgstjenester m.m. av 24 06 2011 nr. 30, kapittel seks, bestemmer at 
”kommunestyret selv” skal inngå samarbeidsavtale med det regionale helseforetaket. Helse Nord RHF 
har delegert til Finnmarkssykehuset HF å inngå avtaler med kommunene i sitt opptaksområde. 
Avtalene er juridisk bindende, og det er hver kommune som vil være avtalepart overfor 
Finnmarkssykehuset HF. 
 
Samarbeidsavtalen 
 
Tjenesteavtale nr. 4 Beskriver kommunens tilbud om døgnopphold for øyeblikkelig hjelp og hvordan 
Nesseby kommune skal organisere sitt døgntilbud om øyeblikkelig hjelp (KAD) etter modell 2 
”tilpasset modell”.   
 
Formålet med dette tilbudet er på den ene siden å utvikle et like godt eller bedre tilbud om øyeblikkelig 
hjelp til innbyggerne, mens den på den andre side skal bidra til å redusere behovet for innleggelser i 
spesialisthelsetjenesten. 
 
Kommunens plikt til å yte øyeblikkelig helsehjelp innebærer å vurdere hva slags tilbud pasienten 
trenger, og utfra dette enten sørge for at slik tilbud blir gitt i kommunen eller at pasienten blir henvist 
videre til sykehus for nødvendig behandling og oppfølging. Denne vurderingen skal gjøres av 
mediskfaglig kyndig person (lege). 
 
Plikten følger av lovens § 3-5 tredje ledd som lyder:«Kommunen skal sørge for tilbud om døgnopphold 
for helse- og omsorgstjenesten til pasienter og brukere med behov for øyeblikkelig hjelp. Plikten 
gjelder kun for de pasienter og brukere som kommunen har mulighet til å utrede, behandle og yte 
omsorg til.» 

 

 

Vurderinger 

 

Vedtak og delegasjon 
Lovkravet er at kommunestyret skal vedta avtalen. For å oppnå mest mulig dynamikk i samhandlingen 
mellom partene anbefales en tydelig og effektiv delegasjonsstruktur. Følgende foreslås: 
1. Kommunestyret vedtar avtalen i tråd med frister i loven. 
2. Rådmannen har fullmakt til å framforhandle og godkjenne endringer i tjenesteavtalene og 
samhandlingsrutinene dersom det oppstår behov i avtaleperioden og partene er enige i disse. 

 

Mulige alternative løsninger og konsekvenser 
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Avtalen vedtas 

 

 

 

 

Vedlegg 

 

 Tjenesteavtale 4 mellom Nesseby Kommune og Finnmakssykehuset HF 

 

 Driftsplan for døgnplass for øyeblikkelig hjelp KAD plass 

 

 Veileder, Helsedirektoratet; kommunens plikt til å yte øyeblikkelig hjelp  

 

 Søknad om tilskudd til etablering og drift av øyeblikkelig hjelp døgnopphold i 

kommunene 

 

 
 
 

 






























































































































































































































